
Neslihan (30 years)

Education Highest Education Level: Abitur
Studies: BWL / VWL

Languages German - Mother tongue
English - Fluent (B1 / B2)
French - Basic (A1 / A2)
Turkish - Mother tongue

Clothing measurements Height: 1.69 m
Clothing size: 38

Experience
- mehrere Hostess Einsätze gehabt z.b auf der ProWein, Wire & Tube, Beauty
Messe in Düsseldorf in Bereichen Verkauf, Catering, Service und
Kundenbetreuung- und Beratung. - Servicekraft auf der Techno Classica  in Essen
durch Instaff - Servicekraft beim Weinausschank auf der WeinVerliebt Messe in
Dortmund - Hostess als Unterstützung bei der Akkreditierung bei der
Firmenverstanstaltung des Kunden Eurovia in Essen - Erfahrungen auch im
Promotionbereich durch Flyerverteilung an der Universität. - Betreuung
Glücksspielaktion für eine Apotheke. - bin eine sehr offene, teamfähige Person und
konnte dies als Trainer beim ZUSAMMENSPIEL Teambuildungevents 2015 & 2016
in Düsseldorf und Neuss für die Kunden Vonovia und Jansen-Cilag GmbH unter
Beweis stellen. - Studentin der Wirtschaftswissenschaften an der Ruhr-Universität

... more working experience can be seen online

Recent Jobs & Reviews
Hostessen und Walking Act
(5 Days in Köln for Kollektiv K GmbH)

Euroshop 2023
(3 Days in Düsseldorf for Alpek Metal)

Türkischsprachige Promoter für Popcorn- und Glücksradaktion gesu...
(1 day in Gelsenkir... for conmoto GmbH)

Info-Pagen Dortmund
(1 day in Dortmund for Preusse GmbH)

Flyer Promotion Oberhausen
(1 day in Oberhausen for CHANGE of Scandinavia Germany GmbH)

Flyer Promotion
(1 day in Oberhausen for CHANGE of Scandinavia Germany GmbH)

Flyer Promotion
(1 day in Köln for CHANGE of Scandinavia Germany GmbH)

Flyer Promotion
(1 day in Köln for CHANGE of Scandinavia Germany GmbH)

Flyer Promotion
(1 day in Düsseldorf for CHANGE of Scandinavia Germany GmbH)

Flyer Promotion
(1 day in Oberhausen for CHANGE of Scandinavia Germany GmbH)

This sedcard was created with the online platform www.instaff.jobs, which is run by inStaff &Jobs GmbH.
Neslihan is entitled to use this sedcard for her own purposes and is personally responsible for the published information and images.
This profile can be seen online: https://www.instaff.jobs/hostessen/sedcard/Neslihan-1520152
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